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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért lehet illegálisan, markolókkal nádtalanítani 
egyes balatoni területeket?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az index.hu portálon megjelent „Jó biznisznek tűnik illegálisan nádat irtani a Balatonon„ című 
cikkben konkrét természetkárosítást írnak le:

„Az elmúlt hónapokban sorra jelentek meg az ingatlanhirdetések az illegálisan, markolókkal 
nádtalanított egykori balatonakali Holiday Kemping területén fekvő telkekről. Az osztatlan nagy 
telek különböző hányadokra bontott ingatlanaiból eddig tucatnyi magánszemély és mintegy hét cég 
vásárolt be: ki építésre előkészített telket, ki apartmanlakást.

(…)

Egyelőre úgy tűnik, hogy semmi akadálya a panorámás, nádmentes, saját strandos házak gondtalan
építésének. Sőt, mint egy olvasónk fényképpel dokumentált levelében áll: a partnál több méter 
széles csíkban kiirtott nádas helyreállítása helyett nyáron már a hullámtörő kőtömböket is lerakták 
a feltöltött új partszakaszara.

Cikkünk nyomán – amiben megírtuk, hogy idén februárban védett nádat irtottak az épülő balatoni 
villaparknál – ugyan a természetvédelmi hatóság eljárást indított, és első fokon a beruházó SSS 
Group Kft.-t egymillió forintra büntette, és arra kötelezte, hogy telepítse vissza a nádast, a part 
nádtalan maradt. Az ingatlancég ugyanis a bírságot befizette, de a nádat nem akarja 
visszatelepíteni, ezért megfellebbezte a döntést.”

A következő személyek tűntek fel a vevők között Hodorics András, a Nemzeti Eszközkezelő Zrt. 
volt vezérigazgató-helyettese, Németh Zoltán, a Győr-Moson-Sopron megyei Közgyűlés elnöke.



Kérdezem Önt:

1. Hogyan vizsgálják azt, hogy valóban szálláshelyként fognak-e majd üzemelni az épületek? 

2. A környezetvédelmi hatóság mikor fog dönteni az üggyel kapcsolatban másodfokon? 

A 2010 előtti kormányok lejáratását előirányzandó szövegrészt, kérem, hagyják ki, mert 1. 
kétharmadok és 9 év kormányzás után visszamutogatni nem férfiemberhez illő, 2. az engem nem 
érdekel.

Budapest, 2019. november 6.
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